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• Svakog radnog dana na kanalu 26 (Sat Trakt) 
• 025info vesti od 18h  19h  21h  22h. 
• Vikendom u istim terminima 025info magazin
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VEČITI DERBI: 
LIČANI I BANIJCI

Na pijaci sretnem dvojicu 
prijatelja u raspravi oko toga 
da li je više ljudi bilo na ličkoj 
ili na banijskoj večeri u banji 
Junaković. Pogađate, jedan je 
Ličanin, drugi Banijac. Pitam 
ja kolege novinare koji su bili 
na obe večeri koliko je zaista 
ljudi bilo na jednom koliko 
na drugom druženju. Oni me 
uputiše na Zavičajna udruženja 
Ličana i Banijaca. Naravno, 
i jedno i drugo udruženje 
je tvrdilo da je na njihovim 
zabavama bilo više ljudi.
Pošto su ova druženja pre 
svega negovanje tradicije, 
mislim nešto, šta ima veze broj 
zvanica.
Pa, ipak, pošto su se dva 
prijetelja, Ličanin i Banijac, 
kladili, nisam znala kako preseći 
taj Gordijev čvor.
Zbog toga sam ih na kraju 
uputila da se obrate Poreskoj 
upravi. Možda oni nešto više 
znaju.

OPREZ SA INOSTRANSTVOM

Engleski jezik je  bio kroz mnoge 
generacije neprikosnoveno 
najpopularniji. Možda je to i 
danas, ali je fakat, da se više uči 
nemački. Uz nemački počeli 
naši ljudi da parlaju i mađarski. 
Treba im pasoš EU.
Postadoše jezici tako nasušna 
potreba za ono što se zove 
„trbuhom za kruhom“. Odlaze 
ljudi u Nemačku, rade sve i 
svašta, ne bi li bolje živeli.
Ali, bilo bi dobro, kada bi 
sve baš tako bilo. Kao i u 
svemu, proradila su „srpska 

posla“. Naime, ima onih 
koji su prevareni, od strane 
nepostojećih agencija. Dali 
pare unapred, avansno, a 
Nemačku, videli nisu. Isparile 
pare, isparile preko noći 
tobožnje agencije. Hteli smo 
da  pišemo o prevarenim ali oni 
nisu spremni da svoj jad stave 
na videlo. Umesto da je ljude 
prevarante iz tobož agencija 
stid, stid je prevarene. Zato, 
oprez, kod ugovaranja posla u 
inostranstvu.

DVA LICA

Kad smo već kod inostranstva, 
ovih dana sam kontaktirala 
neke svoje prijatelje rasute 
diljem zemaljske kugle, od 
Amerike do Australije. Jedni mi 
pričaju da su zimus pordično 
bili na skijanju u Austriji, 
drugi mi šalju razglednice sa 
Maldiva. Uh, rekoh, baš vam 
onako prijateljski zavidim. Kad 
će moja prijateljica: Eh draga 
moja, nije to baš sve tako kao 
što misliš. Sve ima dva lica. Mi 
radimo danonoćno, a godišnje 
se jednom provodimo. Lepše je 
u domovini, vi se svakodnevno 
družite.
Kad bih bila mlađa, ipak bi 
prihvatila njihovo lice, a sada, 
sve mislim bolje je ovo naše, 
drugo.

PROTEST U SOMBORU

Cenjeni prijetelju Deki, donekle 
si u pravu što se tiče protesta 
u Somboru. Donekle, jer je   
bilo više od stotinu ljudi, ali 
na samom Trgu, dok je moj 
kolega-saradnik slikao, bilo 
ih je zaista stotinjak da bi u 
povorci prema gradskoj kući 
se taj broj značajno uvećavao. 
Toliko o brojkama.
Da sam imala tendencioznu 
vest i fotografiju sa ovog 
protesta, nije tačno. Navodi se 
da   protesti nisu bili stranački, 
jer nije bilo stranačkih obeležja. 
I to je tačno. Nije bilo obeležja. 

No, cenim da moje kolege iz 
Sombora valjda znaju ko je ko 
u političkom miljeu tog grada. 
Ko kojoj stranci pripada. Žao 
mi je što moje kolege nisu 
prepoznale apatinske stranačke 
ličnosti na ovom protestu.   A 
najzad zašto bi nekom smetalo 
što su članovi nekih stranaka 
viđeni na protestu. Znači 
trebalo bi da budu viđeni, a da 
zapravo, nisu viđeni. Jer, viđeni 
su i studenti, đaci, građani. 
Zašto onda ne bi i oni koji se 
osećaju stranački. Bez obzira 
kojoj stranci pripadali.
Ali, kad se već insistira, da  je, u 
prevodu, sve bilo „sponatano“, 
imam nekoliko iskustvenih 
zapažanja.
Znam, da mi bivši gimnazijalci, 
svake godine proslavljamo 
maturu, a pre skupa imamo 
po nekoliko organizacionih 
sastanaka, kako bi se „uže 
jezgro“, dogovorilo gde, kako 
i šta pripremiti za proslavu. 
Dakle, ni nas svega dvadesetak, 
ne okupljamo se, „spontano“.
Za nas, sponatno znači kada se 
slučajno sretnemo u gradu, pa 
odemo u kafanu i sponatano se 
napijemo. E, tu već mogu tvrditi 
da je to odista spontano. Mada 
i u tim hepeninzima može biti 
skrivenih namera. Ako ih neko 
već traži.
Ne zanimaju me, dakle, protesti 
kao ni lanjski sneg. Isuviše sam 
protesta doživela. Za mlade oni 
možda imaju smisla. Takva je 
mladost.
Ne zanima me ni aktuelna vlast, 
ni opozicija. Svega sam se toga 
nagledala i ništa se promenilo 
nije, od davnih sedamdesetih 
do danas. Ali, takav je Balkan, 
najvažnija je vlast, jer od toga 
se ovde još dobro živi. Zato su 
sve utakmice, izbori, protesti, 
samo borba za  vlast.
Stoga, moj prijatelju, dođi na 
dunavsku terasu „Bucova“, 
tamo će nam biti najlepše. Jer, 
nisam fan društvenih mreža. 
Starovremenski razmišljam da 

je najlepše družiti se „uživo“.

 RUPE NA PUTEVIMA

Kad je već najavljeno da se 
krpe rupe na putevima da 
obavestimo nadležne da je 
više rupa na saobraćajnici kod 
Doma penzionera opasno po 
vozače, a još više su ruglo, 
pogotovo za strance, koji ovu 
raskrsnicu koriste da bi došli do 
Dunava, restorana, prenoćišta. 
Rupe na ovom mestu se 
svake godine krpe, nikako da 
se jednom poštenjski zakrpe. 
Zbog teških kamiona koji 
voze pivo na tom mestu nije 
dovoljno baciti dve-tri lopate 
cementa. Ali znaju to stručnjaci. 
Zato im treba prepustiti posao 
ma koliko koštao. Jer više košta 
krpljačina svake godine.

PLAŽA

Mislim da je dobro što se planira 
uređenje plaže jer kao grad na 
Dunavu valjda smo jedini koji 
nemamo uređeno kupalište.
Važno je to i zbog toga što je 
sve manje dece na Dunavu. A 
nekada nam je celo leto bilo 
provod na   na Dunavu. Manje 
je mladih i u redovima kajakaša 
i ronilaca. Savka aktivnost na 
vodi i u prirodi je zdravija od 
sportova u zatvorenim salama. 
A mi kao da smo se odrekli 
života na reci, koja je dar gradu 
na Dunavu. Plaža je jedan 
segment obala Dunava, ali 
važan.
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vučić ubedljiv u aPatinu, osvojio 62,60 odsto glasova

Opštinska izborna komisija u 
Apatinu proglasila je rezultate 
prvog kruga izbora za 
predsednika Srbije. Kandidat 
Srpske napredne stranke, 
Aleksandar Vučić, u Apatinu 
je osvojio 9798 glasova, što 
iznosi 62,60 odsto upisanih 
birača u opštini Apatin.
Drugo mesto zauzeo je 
kandidat Saša Janković, kojeg 
je predložila Grupa građana 
“Za Srbiju bez straha”, sa 
osvojenih 1.580 glasova, 
odnosno 10,09 odsto.
Kandidat Grupe građana 
“Ljubiša Preletačević Beli 
– Beli samo jako” Luka 
Maksimović u apatinskoj 
opštini je dobio poverenje 
1.105 glasača (7,06 odsto). 
Odmah iza njega, sa 5,09 
odsto, odnosno 797 glasova, 
ostvario je kandidat Srpske 
radikalne stranke, dr Vojislav 
Šešelj.

Za kandidata Vuka Jeremića 
kog je predložila Grupa 
građana “Moramo bolje”, 
glasalo je 3,85 odsto birača 
ili 602 glasača opštine 
Apatin, dok je kandidat 
Srpskog pokreta Dveri, Boško 
Obradović, osvojo je 1,88 
odsto glasova, odnosno 294 
građana naše opštine dalo je 
glas upravo njemu.
Nenad Čanak, ispred 
,,Lige socijaldemokrata 
Vojvodine’’, u Apatinu je 
zadobio poverenje 2,77 
odsto, odnosno 433 
glasača, kandidat Narodnog 
slobodarskog pokreta 
Miroslava Parovića, 188 
zaokruženih listića, odnosno 
1,20 posto.
Kandidat pokreta ,,Dosta 
je bilo’’, Saša Radulović, 
u Apatinu je osvojio 338 
glasova (2,16 odsto), kandidat 
Demokratske stranke Srbije, 

dr Aleksandar Popović, dobio je 59 glasa ili 0,38 odsto, dok 
je najmanje glasova u našoj opštini dobio kandidata Milana 
Stamatovića, ispred Grupe građana “Za zdraviju Srbiju” 
glasalo je 0,33 odsto birača (52).
Nevažećih listića na predsedničkim izborima u opštini Apatin 
bilo je 406, odnosno 2,59 odsto, a ukupna izlaznost iznosila je 
59,83 odsto.
Zanimljivo je da apatinskih 62,60% predstavlja jedan od 
najboljih rezultata Aleksandra Vučića među gradovima i 
opštinama u Vojvodini. 

rezultati Predsedničkoh izbora Po 
kandidatima u oPŠtini aPatin

 13. Sednica So apaTin
 usvojen Prvi rebalans budžeta

autor: redakcija

Na 13. sednici SO Apatin 
razmatre su 32 tačke 
dnevnog reda, i usvojene 
su bez primedbi i diskusija. 
Jednoglasno je usvojen 
izveštaj državne revizorske 
institucije o pravilnostima 
poslovanja opštine apatin 
za 2015. godinu na koji je 
bilo 100 primedbi. Na sednici 
je usvojen i prvi rebalans 
budžeta za 2017. godinu za 
koji je rečeno da je uvećan za 
47 miliona dinara, tačnije na 
milijardu i 90 miliona dinara. 
Do uvećanja je došlo najviše iz 
tri razloga. Prvi je preuzimanje 
dela komunalnih poslova od 
Mesnih zajednica do Javnog 
komunalnog preduzeća 
“Naš dom”, drugi je priliv od 
Republike koji je prenešen iz 
prošle u ovu godinu u iznosu 
od 52 miliona i treći su sredstva 
po osnovu konkursa 47 miliona 
dinara.
Na sednici je predstavljen plan 
zaštite životne sredine za koje 
je planirano pet miliona dinara. 
Od zakupa poljoprivrednog 
zemljišta je planirano nešto 
više od 81 miliona dinara. U 
tački o rukovodećim ljudima 

opštine držeći se zakona od 
sada je predviđeno mesto 
zamenika sekretara opštine. 
Takođe, odbornici su prihvatili 
izmenu o maksimalnom broju 
zaposlenih na neodređeno 
vreme za sve organizacione 
oblike u opštini, 298, s tim da 
je to manji broj od dozvoljenog 
zakonom da se izvrši izmena i 
povećava se jedan izvršilac u 
Slobodnoj zoni i Pčelici.
Odbornici su izvešteni o 
referendumu u Romskom 
naselju povodom osnivanja 
Mesne zajednice na kojem je 
796 meštana bilo “za” i svega 24 
“protiv”. Odbornici su prihvatili i 
predlog Predškolske ustanove 
“Pčelica” da cene vrtića ostanu 
iste kao 2015. i 2016.godine. 
Na sednici su razrešeni 
pojedini članovi školskih i 
upravnih odbora a imenovani 
drugi. Takođe, zbog ostavki 
pravnika milana markovića 
i marka Đumića, imenovani 
su novi članovi Komisije za 
sprovođenje komasacije 
zemljišta u Kupusini, Vladimir 
Simin i stefan davidović. 
Prihvaćeni su i izveštaji javnih 
preduzeća, ustanova i Mesnih 
zajednica.
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više glasova nego svi drugi 
kandidati zajedno. pojedini 
kandidati se nisu tome 
nadali i organizovanjem 
ovih protesta iskazuju 
svoju nemoć. velika je 
sramota pojedinaca koji 
se bave politikom, a to su 
upravo oni koji su vladali 
ovom državom desetak 
godina, pa su izgubili vlast, 
gde pre svega mislim na 
demokratsku stranku, da 
zvanično ili nezvanično, 
predvode ove proteste, 
manipulišući mladim 
ljudima, čak i maloletnicima, 
koristeći ih na taj način za 
svoje političke ciljeve. to se 
ne zove demokratija.

aleksandar smiljanić 
(oo srs apatin): snažna 
polarizacija izvršena u 

javnosti, a koja se svela na 
za i protiv vučića, glavni 

razlog našeg slabog 
rezultata

Aleksandra Smiljanića, 
predsednika OO SRS Apatin 
pitali smo kako komentariše 
to da su njihov predsednički 
kandidat i generalno kandidati 
desno orjentisani, podbacili 
su na ovim izborima i kako 
komentariše to da su najbolji 
rezultat osvojili oni koji su bili 
za punopravnu saradnju sa 
EU, a protiv čega se upravo 
njihova partija zalagala?

-srpska radikalna stranka 
generalno nije zadovoljna 
rezultatom koji je naš 
kandidat ostvario na 
ovim predsedničkim 
izborima, a glavne razloge 
pronalazimo u sebi samima, 
ne okrivljujući druge, mada 
neke objektivne okolnosti 
moramo da istaknemo. 
Vodili smo skromnu 

autor: jelena kosanović

Na predsedničkim izborima, 
održanim 02. aprila 2017. 
godine, Aleksandar Vučić 
odneo je ubedljivu pobedu 
već u prvom krugu. Iako su 
već prošli, o izborima se i 
dalje govori, a oni koji su 
nezadovoljni rezultatima istih 
organizovali su protestne 
šetnje u velikim gradovima 
Srbije. S tim u vezi, pokušali 
smo od predstavnika svih 
partija u apatinskoj opštini 
saznati na koji način oni 
komentarišu postizbornu 
atmosferu.

milan Škrbić (oo sns 
apatin): zahvaljujemo 

građanima opštine apatin 
na ukazanom poverenju

Milana Škrbića, predsednika 
apatinske opštine, ispred 
OO SNS Apatin, pitali smo 
kako komentariše to što je 
Apatin jedna od onih opština 
u kojoj je Aleksandar Vučić 
ubedljivo pobedio, osvojivši 
gotovo 10.000 glasova, a što 
je skoro 3.000 više nego na 
prethodnim parlamentarnim 
izborima?

-na poslednjim parlamenta-
rnim izborima, održanim 
u maju 2016. godine, sns 
je u apatinu osvojio preko 
7.000 glasova.  na ovim 
predsedničkim izborima 
bilo je za očekivati da će 
aleksandar vučić, ne samo 
u našoj opštini, vec gotovo 
i u svim drugim opštinama 
u srbiji, ubedljivo pobediti. 
još u predizbornoj kampanji 
naglasio sam da će izbori 
biti teški zato što će se svi 
udružiti protiv aleksandra 
vučića. ispostavilo se da je 
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tako. u oo SnS apatin dali 
smo sve od sebe. puno ljudi 
je bilo uključeno u kampanju, 
veoma odgovorno su radili, 
bili maksimalno angažovani 
i rezultat nije izostao. Sve 
ovo ne bismo postigli bez 
drugih stranaka koje su 
podržale našeg kandidata, 
prvenstveno svm iz 
kupusine i svilojeva, zatim 
sPs-a, PuPs-a, a takođe 
i onih koji nisu članovi 
niti jedne partije, ali su 
podržali aleksandra vučića 
kao nekog ko je savestan, 
vredan i odgovoran, a 
što je itekako pokazao u 
svom dosadašnjem radu. 
ovo je prilika da se, u ime 
oo sns apatin, zahvalim 
svima onima koji su glasali 
za aleksandra vučića i 
prepoznali politiku koja 
vodi ka boljitku Srbije. 
opština apatin može da 
se pohvali činjenicom da 
je, glasavši sa 62,20% za 
aleksandra vučića, postigla 
najbolji izborni rezultat u 
zapadnobačkom okrugu i 
jedan od najboljih u celoj 
Vojvodini. 
U velikim gradovima Srbije 
održavaju se protesti 
građana koji su nezadovoljni 
izbornim rezultatom. Kako to 
komentarišete?

- s obzirom na moje 
dugogodišnje iskustvo 
u politici, daću sebi za 
pravo da javno kažem da 
su ovi protesti komični. 
ono što je smešno u celoj 
priči je to da se narodu 
servira neistina kako su to 
spontane demonstracije, 
organizovane putem 
društvenih mreža. to je 
krajnje neozbiljno i vređa 
inteligenciju većine 
građana republike srbije, 
a koji su svoj glas dali 
aleksandru vučiću. jedina 
demokratska revolucija 
koja može da se desi, koja 
je i poželjna i dozvoljena, 
jeste revolucija održana na 
dan izbora. To je revolucija 
na kojoj se nezadovoljstvo 
iskazuje papirom i olovkom. 
to je legitiman, legalan 
i demokratski način. 
aleksandar vučić je osvojio 

kampanju u finansijskom 
smislu, a bila je primetna i 
slaba zastupljenost našeg 
predsedničkog kandidata na 
televizijama sa nacionalnom 
frekvencijom, naročito u 
završnici kampanje. ipak, kao 
glavni razlog našeg slabog 
rezultata ističemo snažnu 
polarizaciju koja je u javnosti 
izvršena, a koja se svela `za` 
i `protiv` aleksandra vučića, 
što svakako nije realno 
sagledavanje društvenih 
okolnosti u kojima smo 
se našli.  Pitanje spoljne 
orijentacije naše zemlje 
se nije pojavilo kao bitna 
tema ove predsedničke 
kampanje.

Ukoliko u skorije vreme dođe 
do parlamentarnih izbora, 
koga vidite kao glavne 
predstavnike desnice u 
Skupštini? 

-srs se zalaže za prekidanja 
evrointegrativnog procesa i 
okretanje države ka ruskoj 
federaciji, što bi značilo 
integraciju sa rusijom, 
pre svega u ekonomskom 
smislu- ulazak u evroazijsku 
uniju i u bezbednosnom 
smislu- pristupanje srbije 
odkb, vojnom savezu 
koji predvodi Rusija. SRS 
je jedina parlamentarna 
politička partija koja 
dosledno sprovodi tu 
politiku i ne vidim ni jednu 
političku opciju koja bi 
te stavove verodostojnije 
zastupala.

Kako komentarišete rezultate 
predsedničkih kandidata na 
teritoriji opštine Apatin?

-rezultati su manje-više 
očekivani i smatram da 
je upravo opština apatin 
primer te snažne polarizacije 
koju sam malopre istakao. 
iskreno rečeno, očekivali 
smo bolji rezultat našeg 
predsedničkog kandidata, 
ali uspeli smo da sačuvamo 
to `čvrsto` jezgro glasača 
srs i pređemo tih famoznih 
5% na lokalnom nivou, 
ubeđeni da će rezultati srs 
u budućnosti u apatinu 
sigurno biti dvocifreni
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živorad smiljanić ( oo sPs 
apatin ): naša su očekivanja 

da će ivica dačić biti 
premijer Vlade RS

Živorada Smiljanića, ispred 
OO SPS Apatin, pitali smo 
kako komentariše rezultat 
predsedničkih izbora, s 
obzirom na to da su oni 
podržali upravo Aleksandra 
Vučića?

-sPs je već u koaliciji sa sns-
om i to je razlog zbog kog je 
ivica dačić odlučio da se ne 
kandiduje za predsednika 
RS. iako na lokalnom nivou 
nismo u koaliciji, mi smo 
podržali aleksandra vučića, 
jer je na prvom mestu 
partija i njeni mlađi članovi. 
Svojim dugogodišnjim 
političkim iskustvom trudim 
se da mladima prenesem 
svoje znanje, prvenstveno 
da ih naučim kako da budu 
tolerantni nakon što se izbori 
završe i kako uvek treba 
poštovati volju glasača. 
stava sam da je važno da se 
svi udruže i rade u interesu 
građana, a to sam i sam 
pokazao na delu kada sam 
za vreme svog poslednjeg 
mandata uzeo u koaliciju 
gotovo sve ostale političke 
partije.

S obzirom na Vaše bogato 
političko iskustvo, koga 
predviđate za novog 
premijera Vlade Republike 
Srbije?

-naša očekivanja su da će 
ivica dačić biti premijer 
vlade rs. najzad, mišljenja 
smo da je aleksandar 
vučić ostvario ovako dobar 
rezultat upravo zbog 
podrške socijalističke 
partije Srbije.

ds, sds i djb 
bez odgovora

Gorana Orlića iz Demokratske 
stranke pitali smo za mišljenje 
o rezultatu kandidata Saše 
Jankovića, koga je ova stranka 
zvanično podržala. Rekao 
je da sa redakcijom 025info 
nema zadovoljavajuću 
saradnju i dok se ne postigne 
odgovarajući dogovor i 
tretman, oni neće davati 
izjave za 025info nedeljnik, 
televiziju ili sajt.
Nakon što smo pozvali 
Željka Rajčevića, ispred 
OO SDS Apatin, dobili smo 
sličan odgovor. Prema 
njegovim rečima, kako nije 
bilo saradnje u predizbornoj 
kampanji, nema razloga ni 
sada da je bude. Iako nas je 
usmerio na svoju saradnicu, 
Dariju Amanović, glavnog 
koordinatora unutar njihove 
stranke, zahvalila se na 
pozivu, podržala Rajčevićev 
stav, te smo i ovde ostali bez 
odgovora.
Sa Dejanom Bačićem (DJB) 
takođe smo razgovarali. 
Rekao nam je da mu pitanja 
pošaljemo na mail, ali smo 
umesto odgovora na pitanja 
dobili sledeći komentar:

- Pre svega, smatram da 
025info nisu novine već 
stranački bilten SNS-a. 
Pre izbora ste ignorisali 
postojanje opozicije, 025info 
televizija i portal odbila 
čak i obaveznu saradnju 
tokom izborne kampanje.

Ignorisali ste KZN, dolazak 
predsedničkog kandidata 
pokreta DJB i sl. Zbog svega 
navedenog, ne želim da 
vam dajem legitimitet posle 
završenih izbora, a koji su 
dobrim delom kupljeni 
novcem, brašnom, uljem, 
ucenama i pretnjama, stoji u 
Bačićevom mailu.

istván Péter (svm):
 srbiji  je potreban čovek 

sa auritetom, neko ko sme 
da napravi i hrabre poteze 
kako bi se što pre pridružili 

eu

istvána Pétera, glavnog 
koordinatora Saveza 
vojvođanskih mađara za 
zapadnobački okrug, pitali 
smo kakav je njegov komentar 
na rezultat predsedničkih 
izbora i ubedljivu pobedu 
Aleksandra Vučića?

-svima je poznato da je 
svm otvoreno, od početka, 
podržao aleksandra 
vučića u kandidaturi u 

precedničkim izborima. to 
se desilo i u apatinu. mora 
se naglasiti da je između nas 
i  Srpske napredne stranke 
bilo svega dva susreta oko 
izbora, a na kojima smo 
odmah   našli zajednički 
stav i svaka strana je radila 
svoj posao. naravno, to je 
urodilo plodom i rezultat 
nije izostao.
i više smo nego zadovojni 
rezultatom jer smo uspeli 
mađarskim glasačima 
objasniti da kandidata 
procene po rezultatima, 
po ciljevima, a ne po 
prošlosti. mišljenja smo da 
je srbiji  potreban čovek 
sa auritetom, neko ko sme 
da napravi i hrabre poteze 
kako bi što pre uspeli u 
pridruživanju evropskoj 
uniji. ukoliko ne požurimo, i 
ovo malo omladine će otići.

Da li i u budućnosti vidite 
dobru saradnju između SVM 
i SNS?

-saradnja izmedu saveza 
vojvođanskih mađara i 
Srpske napredne stranke 
nastavlja se i u budućnosti, 
naravno. Svi mi trebamo da 
naviknemo jedni na druge, 
ali principi obe partije su 
isti, tako da ja očekujem 
sve bolju i bolju saradnju, 
kako na republickom, tako 
i na pokrajskom i lokalnom 
nivou.



www.025info.rs

str.6 POLJOPRIVREDA 13.04.2017.

uskoro novi izgled gradske Plažei 
dunaVSki paRk

dubravka korać je istakla da će uskoro biti uređena i plaža 
kod bivšeg motela.
“u prvom budžetu predvideli smo 500.000 dinara za 
projekat koji je urađen i koji će biti poslat na konkurs 
ministarstvu turizma i postoje velike šanse da se dobiju 
sredstva. vrednost projekta je oko 6.000.000 dinara, 
međutim mi smo prvim rebalansom budžeta predvideli 
za to 5.000.000 dinara, tako da čak i ako ne dobijemo 
sredstva na konkursu moći ćemo sami da uredimo 
gradsku plažu. Plaža kod motela je nešto za šta su 
apatinci višedecenijski vezani i moram da kažem da je 
sramota da apatin koji je na polovini toka dunava, na 
sjajnoj geografskoj poziciji u tom smislu, nema gradsku 
plažu. kada smo pravili projekat ideja je bila da plaža ima 
kabine za presvlačenje i spasilačku službu, suncobrane, 
ležaljke, i terene za određene sportsko-rekreativne 
sadržaje. naša dužnost prema građanima jeste da se 
to sve uradi pre početka letnje sezone i daćemo sve od 
sebe da se taj projekat u tom roku zaista i završi.” - kaže 
dubravka korać.
Kako saznajemo, opština Apatin je sa kompanijom koka-
kola dogovorila izgradnju dunavskog parka kod restorana 
Šaran a ceo projekat će finansirati ta kompanija. Taj park 
bi trebalo da bude otvoren simbolično 26. juna na dan 
dunava i na ovaj način želja je, da se polako ali sigurno, 
grad vrati na Dunav gde zaista i pripada.

Autor: Redakcija

Cilj Srpske napredne stranke 
u Apatinu bio je postavljanje 
nove mlade strukture 
ljudi na mesta na kojima 
mogu da pokažu svoj pun 
potencijal i kvalitet i u tom 
smislu promene su urađene. 
Funkcije na kojima se ti 
ljudi nalaze nose sa sobom 
veliku odgovornost a iz dana 
u dan oni pokazuju da to 
itekako shvataju i razumeju. 
Jedna od tih novih ljudi na 
političkoj sceni u Apatinu 
jeste i zamenica predsednika 
opštine Apatin dubravka 
korać koja u razgovoru za 
025info ističe da će pravi 
presek rezultata aktuelne 
vlasti biti vidljiv tek nakon 
godinu dana, odnosno u 
nešto dužem vremenskom 
periodu.
“naš radni dan ne traje osam 
sati već mnogo duže, i prosto 
želimo da svoju energiju 
usmerimo na kvalitetno 
obavljanje posla što, 
primetno je, svakako daje 
određen rezultat. Posebno 
bih istakla rad kancelarije 
za lokalni ekonomski razvoj 
koja je formirana baš onako 
kako je to bilo predviđeno u 
samoj ideji postojanja takve 
kancelarije. u prethodna 
četiri meseca od kako postoji 
kancelarija kroz projekte je 
obezbeđeno oko 70 miliona 
dinara, to je nešto što se 
oseti i to je nešto što ćemo 

nastaviti da radimo. Sa tom 
energijom ali i sa ljudima 
koji su iskusni i koji su dugo u 
politici, poput predsednika 
opštine gospodina Škrbića 
ovaj tim će pružati još bolje 
rezultate.” - kaže Koraćeva.
Protekla kampanja Srpske 
napredne stranke za lokalne 
izbore nije bila zasnovana 
na praznim pričama, već 
na konkretnim planovima, 
kaže zamenica predsednika 
opštine Apatin i dodaje da 
su prioriteti jedna stvar ali 
realnost sasvim druga.
“Suština je da mi zaista 
vidimo probleme sa 
kojima se građani susreću. 
Svesni smo situacije u 
gradu ali i budžeta koji 
je prilično ograničen. 
ono što smo obećali u 
prethodnoj kampanje jeste 
uvođenje reda i sistema 
u funkcionisanje opštine 
i finansiranje različitih 
oblasti. Tu bih pohvalila 
načelnika odeljenja 
za privredu i finansije 
Slavoljuba Štrbu koji je 
uspeo da uvede red u jednoj 
oblasti u kojoj dugo nije bilo 
reda. takođe, danas smo 
svedoci i transparentnosti 
u finansiranju sporta i da 
se sport konačno finansira 
onako kako to zakon 
propisuje, a i našli smo način 
da kroz stipendije nagradimo 
najbolje i najtalentovanije 
sportiste. ušli smo u 
projekat za izgradnju jaslica, 
rekonstrukciju terena u 
gimnaziji nikola Tesla i tako 
dalje. niko ne može da 
ospori da se marljivo radi.”
Problem dugova opštine 
Apatin je donekle rešen 
zahvaljujući pomoći Vlade 
Republike Srbije koja je 
krajem prošle godine dala 
opštini 60.000.000 dinara.
“uspeli smo u nekoj meri da 
saniramo neke dugove jednom 
odgovornom politikom i 
nismo obećavali ono što ne 
možemo da ispunimo i nismo 
ulazili u nove investicije dok 
se ne vrate dugovi i to je nešto 

zamenica Predsednika oPŠtine aPatin,
dubravka korać za 025info:

Pravi Presek rezultata aktuelne 
vlasti biće vidljiv tek nakon godinu 

dana

zbog čega mi trpimo kritike. 
međutim, ko god želi da se 
upozna sa situacijom može 
da vidi iz strukture budžeta za 
prošlu godinu koliko sredstava 
smo morali da vratimo zbog 
nerealnih obećanja i nerealnih 
troškova naših prethodnika. 
nije naše da kukamo, mi smo 
bili svesni situacije, i to nas 
je motivisalo da radimo i da 
dokažemo da možemo bolje. 
građani jesu nestrpljivi što je 
razumljivo, ali sam sigurna 
da na kraju godine kada se 
podvuče crta, rezultati će biti 
veoma vidljivi.”
Našu sagovornicu smo pitali 
koliko je teško danas baviti se 
politikom, pogotovo kao dama, 
na jednoj veoma odgovornoj i 
zahtevnoj funkciji.
“teško jeste, ali danas je sve 

teško, nijedan posao nije 
lak. jedini način da nešto 
promenimo i postignemo 
jeste da radimo. javna 
funkcija jeste nezahvalna, 
puno ste odgovorni za sve 
ono što nije urađeno a veoma 
malo ste zaslužni da one 
stvari koje ste uradili. postoji 
jedan citat iz “knjige o lepom” 
koji mene motiviše u radu i 
životu a koji glasi “dajte svetu 
u kome živite pravac ka dobru 
i mirna ruka vremena će ga 
tamo i odvesti”. To je zaista 
nešto što me motiviše kad 
dođu teški momenti i izazovi 
da se izdrži i da se posao uradi 
na najbolji mogući način.” - 
rekla je za 025info zamenica 
predsednika opštine Apatin 
dubravka korać.
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aPatinski ronioci trenirali u najvećem bazenu na svetu

dom za stare i Penzionere aPatin
 usPeŠno se Predstavio na sajmu socijalnih usluga u novom sadu

Autor: Miodrag Baćanov

Već preko tri i po’ decenije u 
Apatinu sa velikim uspehom 
deluje istoimeno društvo 
za podvodne aktivnosti čiji 
ronioci su brojnim akcijama, 
posebno u dramatičnim 
situacijma poput nedavnih 
poplava stvorili sebi “imidž” 
jednog od najuspešnijih 
ronilačkih klubova Srbije. 
Ronili su na raznim mestima, 
i u raznim uslovima, ali u 
bazenu (i to kakvom) nikad - 
do pre neki dan. 
U sklopu utvrdjenog 
programa aktivnosti njih 16 je 
skupilo sopstvena sredstva 
i otisnulo se put italije 
na kondiciono ronjenje u 
najvećem bazenu na svetu 
koji se nalazi u padovi.
-Zamislite zgradu koja spolja 
ne odudara puno od svih 
sličnih zgrada sveta. Tek kad 
udjete zastaje dah. Dvadeset 
metara iznad zemlje, i isto 
toliko u zemlji nalazi se bazen 
sa termalnom vodom čije 
dno se nalazi na 42 metra, 
kaže iskusni ronilac drago 
cvetićanin koji ovom prilikom 

nije imao ronilačko odelo, ali 
jeste kameru pa je zabeležio 
ovaj jedinstven dogadjaj. 
Pored već iskusnijih članova 
apatinskog društva, ovaj 
“ronilački izlet” u Padovu je 
ostavio poseban utisak na 
po stažu mladje članove. 
zoran stojanović i dino 
urbanovski rone tek oko 
četiri godine, nešto duži staž 
imaju neven bujić i viktor 
lakatoš. Svi su složni u 
jednom: Italijani su od ovog 
bazena napravili turističku 
atrakciju. Zbog ronjenja 
ovde dolaze ronioci iz celog 
sveta, a uz samo ronjenje u 
prijatnoj temperaturi vode sa 
termalnih izvora, atrakcija su 
i svi propratni sadržaji.    Sam 
bazen ima replike podvodnih 
tunela, stena i pećina, pa 
sve to roniocima daje sliku 
realnih morskih uslova. Kad 
se tome dodaju prelepe 
Italijanke u kostimima sirena, 
utisak je potpun- za ronjenje 
i gledanje.
-Ovo je bilo još jedno prelepo 
iskustvo, ali sve u cilju 
što boljih priprema naših 
članova. Mi postojimo preko 

35 godina, i uvek nam je u 
prvom planu bilo apsolutno 
zdravlje, ali i solidarnost 
medju roniocima, jer u vodi je 
neophodno da ronioci deluju 
timski  i u svakom trenutku 
na velikim dubinama budu 
spremni da pomognu kolegi. 
Svakog leta odlazimo na 
stažno ronjenje na more, a 
ovo u Padovi je jedno sasvim 
novo , prijatno i dragoceno 
iskustvo, ističe milorad bujić 
predsednik dPa “apatin”, i 
dodaje da je ova priča i poziv 
mladima da se uključe u rad 

društva uz napomenu da se 
svakog leta odlazi na more, 
na tradicionalno stažno 
ronjenje, pa će tako biti i ove 
godine. 
apatinsko društvo deluje 
kao specijalna ronilačka 
jedinica Sektora za 
vanredne situacije srbije, 
i shodno tome je i medju 
najopremljenijima u državi. 
To poverenje se mora 
sačuvati i opravdati, a jedini 
put do toga je ozbiljan i 
profesionalan rad. 

Autor: Jelena Kosanović

dom za stare i penzionere 
apatin imao je svoj štand i 
uspešno se predstavio na 
Sajmu socijalnih usluga koji 
je otvoren u novom Sadu. 
Štandu su, pored zaposlenih 
u ustanovi, prisustvovali i 
korisnici koji su razgovarali sa 
poseticima Sajma i podelili 
svoja iskustva vezana za život 
u ustanovi i kvalitet usluge 
koja se pruža. Ovaj vid direktne 
komunikacije sa korisnicima 

pozitivno je ocenjen i izazvao 
je pohvale od strane učesnika i 
posetioca Sajma.
ministar za rad, zapošljavanje, 
boračka i socijalna 
pitanja, aleksandar vulin, 
prisustvovao je otvaranju 
Sajma usluga socijalne 
zaštite, a koji je održan 
u sPens-u i na kome je 
nastupilo više od 70 izlagača.
organizatori Sajma 
usluga socijalne zaštite 

su ministarstvo za rad, 
zapošljavanje, boračka i 
socijalna pitanja i pokrajinski 
sekretarijat za socijalnu 
politiku, demografiju i 
ravnopravnost polova, a 
sajam je organizovan u 
okviru redovnih aktivnosti 
unapređenja svesti o 
važnosti usluga socijalne 
zaštite i promocije institucija, 
ustanova, građanskog 
aktivizma i volonterizma.
ministar vulin je tom prilikom 
rekao da socijalna zaštita 
predstavlja odraz kvaliteta 
života u jednoj zajednici, i da 
se socijalna zaštita ne odnosi 
samo na one kojima je pomoć 
neposredno potrebna već 
predstavlja pomoć celom 
društvu. 
-socijalna zaštita u srbiji se 
razvija i u tu oblast nikada nisu 
bila veća ulaganja. samo ove 

godine srbija je izdvojila 700 
miliona dinara za razvijanje 
različitih oblika socijalne 
zaštite i usluga, prošle godine 
je u te svrhe izdvojeno 400 
miliona dinara, a pre toga nije 
izdvojen ni jedan jedini dinar, 
rekao je Vulin.
U okviru sajma, pored 
predstavljanja na štandu, 
organizacije su imale 
mogućnost da javno 
prezentuju uspešne projekte i 
aktivnosti putem kratkog filma 
i prezentacije. Predstavljeni 
su promotivni materijali, 
aktivnosti i mogućnosti, a 
održan je i stručni skup 
“razvoj usluga u zajednici- 
zajednički put u budućnost”, 
čiji je moderator bio državni 
sekretar ministarstva za rad, 
zapošljavanje, boračka i 
socijalna pitanja, vladimir ilić.
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Autor: Rajko Bošković

Sportska hala u osnovnoj 
školi kiš Ferenc u Svilojevu 
bila je u izuzetno lošem 
stanju, a uslovi u kojima su 
se održavali časovi fizičkog 
vaspitanja nisu bili adekvatni 
i to je osnovni razlog zbog 
kojeg je opština Apatin 
uložila sredstva u renoviranje 
sale. Pomoćnik predsednika 
opštine Apatin zadužen za 
nacionalne manjine David 
Nađ je za 025info rekao da su u 
okviru radova okrečeni zidovi, 
promenjeni prozori i izlakiran 
parket, a u budućnosti se 
planira i nabavka sportske 
opreme. On je dodao da je 
ovo samo jedna u nizu akcija 
koja će biti realizovana u 
selima apatinske opštine a u 
cilju poboljašanja uslova rada 
gde god da je to potrebno.
“cilj lokalne samouprave 
jeste da stanovnici sela, 

bolji uslove za svilojevačke 
maliŠane u oŠ kiŠ ferenc

a posebno deca, imaju 
podjednako kvalitetne 
uslove za život i odrastanje 
kao i deca iz apatina. 
Poboljšanje kvaliteta života 
doprineće ostanku mladih 
na selu i to je jedan od naših 
ciljeva. Samo u Svilojevu je 
od početka godine uređen 
prostor za rad kreativne 
radionice “svilojevački 
svici”, uređena je sala za 
fizičko i dvorište osnovne 
škole, obnovljeno je dečije 
igralište u parku i počeli su 

radovi na uređenju kanala 
koji odvode atmosfersku 
vodu u selu. Veoma 
nam je važno da u što 
skorijem periodu završimo 
asfaltiranje sela i uređenje 
atarskih puteva i time 
omogućimo stanovnicima 
Svilojeva da budu zadovoljni
uslovima života u svom 
selu.” -  istakao je david nađ.
lidija barać, direktorica 
oŠ kiš ferenc, zahvalila 
se predstavnicima lokalne 
samouprave i istakla da sala 
nije renovirana u proteklih 
30 godina, te da je bila u 
izuzetno lošem stanju.
“Sala ne odgovara 
potrebama učenika koji 
pohađaju nastavu, iz tog 
razloga uz pomoć lokalne 
samouprave ove školske 
godine je rešeno da se 
sala renovira. prozori koji 
su stari preko 70 godina 
zamenjeni su novim pVc 

prozorima, lamperija u sali 
je prelakirana, urađeno 
je šlajfanje poda i sala je 
okrečena. znamo koliki 
je značaj fizičke kulture 
u razvoju deteta i iz tog 
razloga su ovi radovi bili 
neophodni. pogotovo sada 
kada su se učenici nižih 
razreda uključili u projekat 
“pokrenimo našu decu” 
i kada pored redovnih 
časova fizičkog vaspitanja 
imaju dodatne aktivnosti.” - 
saopštila je lidija barać.

u tehničkoj Školi održana 22. 
domijada - aPatin ugostio 500 mladih 

iz cele vojvodine

Autor: Miodrag Baćanov

Šesti put uzastopno apatinska 
Tehnička škola sa Domom 
učenika je bila domaćin 22. 
Po redu Domijade, sportskih  
susreta srednjoškolskih 
domova Vojvodine. Ovom 
prilikom se u Apatinu okupilo 
preko 500 predstavnika 13 
domova iz pokrajine. Nakon 
pozdravne reči domaćina, 
direktora škole Petra 
Popovića, u ime lokalne 

samouprave mlade sportiste 
su pozdravili Slobodan Bačić 
sekretar Sportskog Saveza 
i Milana Srdić koordinator 
Kancelarije za mlade, koja 
je mladim sportistima 
poželela dobre rezultate, ali 
pre svega lepo druženje i 
ugodan boravak u Apatinu. 
Takmičenja su se odvijala 
na sportskim terenima 
Tehničke škole, i sportskim 
halama Apatina, Prigrevice i 
Sonte u odbojci, streljaštvu, 
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u aPatinu uskoro Počinje sa radom 
Škola jahanja

Autor: Jelena Kosanović

udruženje odgajivača 
i ljubitelja konja ,,ular’’ 
organizovalo je u apatinu 
promotivnu vožnju fi jakerom 

i jahanje konja. na taj način 
želeli su da ispromovišu 
rad svog udruženja i najave 
početak škole jahanja.
nekoliko stotina apatinaca 
prisustvovalo je ovoj 

nesvakidašnjoj promociji. 
Svi zainteresovani su imali 
priliku voziti se u kočijama, 
a uz instruktore se moglo 
oprobati i u jahanju konja.
ljubinko mirić, predsednik 
uoljk ular rekao je kako 
imaju licenciranog trenera 
i da će škola jahanja u 
našem gradu uskoro 
početi sa radom. javnost 
će blagovremeno biti 
obaveštena, a časovi će se 
najverovatnije održavati tri 
dana nedeljno.
-Udruženje je osnovano 
početkom prošle godine i 
broji 14 članova. Svi članovi 
uzgajaju konje, mada nije 
neophodno imati konja da 

biste bili član udruženja. Na 
teritoriji opštine Apatin ima 
samo četrdesetak konja, 
od toga u Apatinu deset, u 
Prigrevici pet, u Svilojevu 
jedan ili dva i u Sonti 20 konja. 
U Kupusini ih više nema, 
a nekada je bilo preko 50 
zaprega. U našim krajevima 
uglavnom se uzgajaju 
mešanci Noniusa i Lipicanera, 
rekao je mirić. 
Iz uoljk ,,ular’’ obećavaju da 
će se potruditi da obezbede 
bolji i pristupačniji prostor, i 
ističu kako u okolini Svilojeva 
ima puno pašnjaka, a koji 
mogu biti idealno mesto za 
neke buduće susrete.

šahu, stonom tenisu, košarci 
i malom fudbalu. U ovoj 
poslednjoj disciplini po 
prvi put je odigran turnir i 
za devojke što je privuklo 
posebnu pažnju Sonćana, 
gde je turnir i igran. Nakon 
takmičarskog dela proglašeni 
su najbolji, a ukupan 
pobednik je Dom učenika 

„Brankovo kolo“ iz Novog 
Sada koji su na taj način 
odbranili titulu osvojenu 
prošle godine. Nakon 
proglašenja pobednika 
usledilo je druženje svih 
učesnika, uz želju domaćina 
da se i naredne godine nadju 
na istom mestu.
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izložba oldtajmera u aPatinu

sjaj koji nikad ne bledi

Autor: Miodrag Baćanov

Ništa lepše od starosti – pa 
još kad su vozila u pitanju. 
Vođeni tom krilaticom 
članovi somborskog društva 
„des arts“ su po 13. put 
organizovali izložbu starih 
automobila i motocikala. 
Pomenuti broj je bio srećan 
za Apatin, jer su lepotani 
na dva, tri i četiri točka po 
prvi put ulepšali i subotnje 
popodne Apatinaca na trgu 
Nikole Tesle. nakon izložbe 
u somboru, veličanstvena 
kolona starih, ali očuvanih i 
negovanih vozila je krenula 
ka apatinu. na Teslinom 
trgu pred građanima, 
među kojima je najviše 
bilo dece, se „šepurilo“ 
čak 57 starih vozila i 17 
motocikala pristiglih sa 
svih strana. Mogle su se 
videti registracije Sombora, 
Subotice, Zrenjanina, Novog 
Sada, a primetan i za pohvalu 
je bio čitav karavan vozila 
sa registracijama Osijeka 
i  Našica. Pozdravljajući 
goste koji su se po prvi put 
zaustavili u Apatinu, danijel 
ajduk, direktor to „apatin“, 
im je poželeo da se lepo 
osećaju u ovoj sredini, i da 
opet dođu izrazivši na taj 
način želju da ovaj susret i u 
Apatinu preraste u tradiciju. 

To su svojim učešćem 
najavili i malobrojni ljubitelji 
starih mašina iz ovog grada 
poput milorada lazičića koji 
je u karavan uključio svog 
„Stojadina“ iz 1976. i dvojice 
momaka koji kao da su izašli 
iz nekog partizanskog filma. U 
starom motoru sa prikolicom i 
u komplet uniformi nemačkih 
oficira sve sa „šmajserom“ bili 
su atrakcija za sve, a posebno 
decu koja su poželela da se 
slikaju s njima. Svako vozilo je 
bila priča za sebe. 
dušan mijatov iz Subotice je 
ponosno pozirao aparatima 
pored svog 60 godina starog 
„Fiata“ koji se u svoj svojoj 
lepoti presijavao na iz oblaka 
retkim zracima sunca. Pravu 
priču o svom pre prijatelju, 
nego ljubimcu pružio je 
milivoj jovinov iz Zrenjanina. 
On kaže da se njegov auto 
mora precizno predstaviti. 
U pitanju je Audi super 90 
iz 1967. godine, najjači i 
najluksuzniji u svojoj klasi 
(1800 ccm, 90 „konja“), na 
kojem je sve originalno i ni 
jedan deo za sve ove godine 
nije promenjen. 
-Kod mene je već 20-tak 
godine i menjao sam ga za 
„jugića“. Bivšem gazdi je bilo 
„blam“ da se voza u toj kršini. 
Pa gde ovaj lepotan da bude 

poSlednji 
apaTinSki 

dimnjačar - 
zolika, čovek koji 

donosi sreću

kršina, pita i sam odgovara 
Milivoj. Pomenuti „Audi“ ima 
antenu koja se sama „na 
dugme“ izvlači i uvlači, radio 
je fabrički, a kad se digne 
hauba – ko u apoteci. Sve to 
Milivoj s ponosom pokazuje, 
i pažljivo kao da ga miluje, 
skida čestice prašine sa svoje 
mašine. Sve su to oldtajmeri, 
ali samo je jedan – Fića. 
Nekoliko njih, kao da su tek 
izašli sa trake u Kragujevcu 
su privlačili pažnju prisutnih. 
Saznajemo, za jedan 
subotičkih registracija kojem 
se vrata otvaraju “od napred” 
nuđeno je gazdi 15.000 Evra. 
-Nema tih novaca da ga ja 
prodam, kaže odsečno gazda 
i tu je kraj priče. 
Ovaj jedinstven događaj su 
ulepšali mališani folkloraši iz 
apatinskog Gkud „dunav“ 
i brojni mališani koji će 
svoje slike pored ovih 
starih, ali gizdavih lepotana 
ljubomorno čuvati u svojim 
kompjuterima. Klasične 
stare fotografije već postaju 
prošlost, ali stara vozila 
očigledno nikad neće izaći iz 
mode.

Autor: Miodrag Baćanov

Lepo je kad se kaže: stari 
zanat. Pa još kad se ti stari 
zanati neguju i održavaju za 
buduća pokolenja. Jedan 
stari zanat u Apatinu samo 
što nije nestao, a postoji samo 
zato što dimnjačar Zoltan Gal 
još nije otišao u penziju. A, 
kad ode... 
   Kaže da je počeo pre 35 
godina kad ih je bilo petoro 
i imao je od koga da nauči. 
Danas  nema nikog da uči 
od njega, jer jednostavno 
niko nije zainteresovan za 
taj posao. Ceo život se druži 
sa svoje tri osnovne alatke: 
četkom za običan dimnjak, za 
šidel i  ogledalce. Ogledalce 
mu ne služi da se ulepšava 

pred posao , već da kroz 
dimnjak vidi kad je posao 
gotov. Nema kuće u koju 
nije ušao, uvek sa osmehom 
a sa osmehom ga dočekuju 
i domaćini. I tako se na 
delu pokazuje pravilo da 
dimnjačari stvarno donose 
sreću. Za svog dimnjačarskog 
radnog  staža imao je lepih, ali 
i opasnih trenutaka. Jednom 
je propao kroz plafon, pa se 
ljuljao na vrhu čaraparinog 
dimnjaka.
-Šta da se radi, sve je to 
deo posla. i to ću nekad 
rado pamtiti dok budem 
prekraćivao penzionerske 
dane negde na obali dunava, 
kaže on. 
Dunav je njegova druga ili 
treća ljubav, posle porodice. 
-kad dođem kući, odložim 
dimnjačarsko odelo pa 
pecaljke u ruke i na dunav. 
najviše volim zvezdane 
noći, pa uključim tranzistor, 
lagana muzikica svira, a 
udica u reci. e, onda ja 
založim vatru pa slaninu na 
štap. Šta bi lepše? a,  ulov, 
ma baš me briga, ako se 
upeca dobro, ako ne opet 
dobro, veli Zolika. 
   Zaposlen je u JKP Naš Dom 
i za sada je jedini za Apatin i 
okolna sela,a zamene nema. 
Kaže, siguran je posao, 
solidna plata, a niko neće to 
da radi. Pa kad on ode za koju 
godinu u penziju, dimnjake 
neće imati ko da čisti. Ili 
će dolaziti Somborci. Ili da 
srušimo dimnjake.
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u sonti odražan 14. festival 
vojvoĐanske tambure

Új kinÉzete lett a kuPuszinai 
egÉszsÉghÁznak

Véget értek a felújítási 
és karbantartási 
munkálatok a kupuszinai 
e g é s z s é g h á z b a n . A 
létesítmény felújítására 
szükséges pénzeszközöket 
a Köztársasági 
Egészségbiztosító fedezte 
amely 2.600.000,00 dinárt 
tett ki.Felújításra került az 
egészségház egész épülete,  
a padlózat, a tető, az épület 
homlokzata, a kötözőhelység, 
az orvosi rendelő, a fogorvosi 
rendelő valamint elkészült 
a mozgássérültek feljárója 
is.Bajić Branka, az apatini 
egészségház megbízott 
igazgatója kijelentette 
a „025info”-nak, hogy 
Kupuszina lakossága nagyon 
elégedett az elvégzett 
felújítási munkálatokkal 
és kiemelte, hogy a 
község többi településén 
is gondoskodnak az 
egészségügyben dolgozók 
m u n k a k ö r ü l m é n y e i n e k 
a javításán.Korać 

Dubravka, Apatin 
község elnökhelyettese 
megköszönte Bajić 
Brankának, az apatini 
egészségház igazgatójának 
az épület felújítására és 
rendelkezésére fordított 
elkötelezett munkáját.„Ez 
még egy bizonyíték arra, hogy 
Apatin község képviselőháza 
teljes erőbevetéssel dolgozik 
a falvak fejlesztésén. Az 
elkövetkező időszakban 
tovább fogjuk ösztönözni 
a falun élő lakosság 
otthonmaradását és 
megfelelő életfeltételeket 
fogunk biztosítani a 
lakosságnak.”-mondta Korać 
Dubravka.Marásek Róbert 
az egészségház orvosa úgy 
nyilatkozott, hogy elégedett a 
felújított rendelő kinézetével 
és kihangsúlyozta, már végső 
ideje volt, hogy javítsanak 
a munkafeltételeken. 
A betegek úgyszintén 
elégedettek, ami a jól végzett 
munka legjobb bizonyítéka.

Autor: Jelena Kosanović

Tekst prevela na hrvatski: 
Dragana Zlatar Silađev
u sonti je održan 14. festival 
vojvođanske tambure. 
Ovogodišnji organizatori bili 
su osnovna muzička škola 
„stevan hristić“ iz apatina 
i osnovna škola „ivan 
goran kovačić“ iz sonte, 
uz podršku općine apatin.
Festival je trajao tijekom 
cijeloga dana i sastojao 
se iz dvije cjeline. U prvoj 
cjelini odvijalo se natjecanje 
solista, a u drugoj natjecanje 
kamernih sastava i orkestara. 
Ova druga cjelina održana je 
u sklopu javnog nastupa – 
koncerta.

 
ferenc kovač, direktor 
osnovne muzičke škole 
,,stevan hristić’’ iz apatina 
rekao je kako je festival 
organiziran u Sonti iz 
razloga što u tom selu 
postoji istureno odjeljenje 
omŠ iz apatina, na odsjeku 
tambure.
-Želja nam je bila da što 
više ispromoviramo gore 
navedeni instrument, u 
smislu proučavanja u sustavu 
obrazovanja, i nadam se da 
ćemo na ovaj način privući 
još više djece, istaknuo je 
kovač.
14. festival vojođanske 
tambure u Sonti okupio je 

oko 140 učenika muzičkih 
škola iz cijele Vojvodine. 
zvonko tadijan, ravnatelj 
osnovne škole ,,ivan goran 
kovačić’’ iz sonte, rekao 
je kako je jedna tako bitna 
manifestacija izuzetno 
značajna ne samo za selo, 
već i za cijelu općinu apatin. 
S obzirom na činjenicu da je 
od davnina tambura itekako 
zastupljen instrument u Sonti, 
istureno odjeljenje Osnovne 
muzičke škole svakako će 
doprinijeti podizanju kvaliteta 
u sviranju ovog instrumenta, 
a za koji smo se na festivalu 
uvjerili da ne mora biti samo 
narodni već da izuzetno može 
zvučati i u izvođenju klasične 
ili neke druge vrste glazbe. 

nastavnica tambure, 
emilija Pušić, ne skrivajući 
zadovoljstvo uspjehom
svojih đaka, istaknula je kako 
je od troje djece iz njene 
klase, a koji su nastupili na 
ovogodišnjem festivalu, 
svo troje osvojilo prve 
nagrade. u pitanju su lana 
krstin, dalibor matin i milan 
krtinić. Pušićeva dodaje da 
je zadovoljna organizacijom 
i da se iskreno nada da 
su OMŠ ,,Stevan Hristić’’ 
predstavili u najboljem 
svjetlu, i da su u Sonti na 
pravi način prezentirali kako 
se svira klasična vojvođanska 
tambura.

Szerző: Bošković Rajko
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najava kulturno-umetničkih 
sadržaja za aPril 2017.

Autor: Jelena Kosanović

Zahvaljujući organizaciji Opštinskog kulturnog centra 
Apatin, i ovog meseca imali smo i imaćemo bogat kulturno-
umetnički program. Pročitajte šta nas još, osim bioskopskog 
repertoara koji će naknadno biti utvrđen, očekuje u drugoj 
polovini aprila meseca.

18. april 2017. godine: koncert izvorne narodne muzike, 
u izvođenju gradskog narodnog orkestra ,,spomenar’’ iz 
sombora. velika sala doma kulture, sa početkom od 20 sati.

21. april 2017. godine: opštinska smotra muzičkog 
stvaralaštva dece. velika sala doma kulture, sa početkom 
od 18 sati.

23. april 2017. godine: Pozorišna predstava ,,demokratija’’, po 
tekstu i režiji zijaha sokolovića. velika sala doma kulture, sa 
početkom od 20 sati.

24. - 28. aprila 2017. godine: dečija predstava ,,isto kao 
crvenkapa samo malo drugačije’’, po tekstu i u režiji dušana 
gladića, a u izvođenju dramskog studija okc apatin. 

28. april 2017. godine: otvaranje izložbe crteža urbanih 
pejzaža maje Šolak iz banja luke. galerija meander, sa 
početkom od 19 sati.

30. april 2017. godine: opštinska smotra muzičkog 
stvaralaštva odraslih. velika sala doma kulture, sa 
početkom od 20 sati.

Autor: Jelena Kosanović

u okviru ugovora o saradnji, 
a koji su potpisali narodno 
pozorište Sombor i opštinski 
kulturni centar apatin, u 
domu kulture u našem 
gradu je odigrana pozorišna 
predstava pod nazivom 
,,Predstava hamleta u selu 
mrduša donja’’.
Komedija koja govori o 
vlastoljubivosti, pohlepi i 
primitivizmu, a koji su uvek 
aktuelni, oduševila je apatinsku 
publiku koja je napunila salu 
do poslednjeg mesta.

,,Predstava hamleta u selu mrduŠa 
donja’’ oduŠevila aPatince

Predstava je urađena po 
tekstu ive brešana, a u 
adaptaciji i režiji kokana 
mladenovića i redovna je 
predstava na repertoaru 
Narodnog pozorišta Sombor. 
U njoj  glume saša torlaković, 
david tasić daf, ivana V. 
jovanović, branislav jerković, 
ninoslav Đorđević, bogomir 
Đorđević, marko marković, 
biljana keskenović, srđan 
aleksić, zdravko Panić, pero 
stojančević, Tatjana Šanta 
torlaković, ksenija marić 
Đorđević, živorad ilić i olgica 
nestorović.
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aPatinka anja dobrijević osvojila 
drugu nagradu na rePubličkom 

takmičenju iz fizike

Autor: Jelena Kosanović

anja dobrijević učenica je 
sedmog razreda Osnovne škole 
,,Žarko Zrenjanin’’ u Apatinu. 
Pored toga što je odličan đak, 
ona trenira odbojku, svira 
klavir i redovno ide na školska 
takmičenja iz srpskog, istorije, 
matematike, biologije, fizike, 
hemije. do sada je osvojila 20-
tak nagrada, među kojima izdvaja 
prvo mesto na okružnom 
takmičenju iz istorije i biologije 
prošle godine i prvo mesto na 
okružnom takmičenju iz hemije 
ove godine.
Ono što je najnovije kod ove 
mlade Apatinke je uspeh na 
republičkom takmičenju iz 
fizike, održanom u Šapcu 09. 
aprila, a u pitanju je visoka 
druga pozicija. U veoma jakoj 
konkurenciji gde je učestvovalo 
oko 500 učenika, među njih 170 
sedmaka anja je bila druga. 
nastavnik fizike i mentor 
dobrijevićeve, boro bulat, 
itekako je ponosan na svoju 
učenicu.
- za ovo takmičenje pripremala 
sam se oko tri nedelje. malo 
je bilo komplikovano to što 
je istovremeno bilo i okružno 

takmičenje iz hemije, pa nisam 
stigla više da se posvetim 
svakoj pripremi posebno. ipak, 
srećna sam što sam osvojila 
ovu nagradu, rekla je Anja za 
025info.
Trenutno na biologiji uče 
anatomiju čoveka, pa joj je taj 
predmet u ovom momentu 
omiljen u školi. Mada, to se, kako 
i sama kaže, menja iz godine u 
godinu. 
Kada smo Anju pitali kako sve 
postiže, s obzirom na veliki broj 
obaveza koje je sebi zadala, rekla 
je kako uvek kada se priprema 
za takmičenja prvo napravi sebi 
plan. Iznenadilo nas je kako 
jedna tako mlada osoba ume da 
bude dobro organizovana. 
- još uvek nemam dugoročne 
planove za budućnost. Previše 
stvari me interesuje, pa sam 
neodlučna. mlada sam i 
imam još puno vremena da 
odlučim šta ću dalje. trenutno 
se pripremam za republičko 
takmičenje iz hemije i nadam se 
da ću i tu osvojiti neku nagradu, 
skromno i sa osmehom na licu 
rekla je za kraj našeg razgovora 
ova devojčica koja svima nama 
može biti uzor.

uPis Prvaka u oŠ „žarko zrenjanin” 
otvoren do 31. maja

Autor: Rajko Bošković

Gimnazija nikola Tesla iz 
apatina otvoriće svoja vrata 
za sve učenike 8. razreda i 
njihove roditelje u petak 21. 
aprila od 16 do 17 sati. U tom 
periodu svi posetioci će moći 
u pratnji učenika da obiđu 
školu, kabinete, učionice i 
fiskulturnu salu i dobiju sve 
neophodne informacije o 
upisu učenika u prvi razred 
školske 2017/2018. godine.  
“putem marketinške 
akcije i širokom lepezom 
učešća učenika želimo da 
predstavimo našu školu na 
prepoznatljiv i lako uočljiv 
način i porukom saopštimo 
da smo škola koja ima svoj 
izgrađen, tradicionalan i 
jasan identitet. iz iskustva 
znamo da takvi prvi utisci 
prodiru duboko u svest 
ciljne grupe i umnogome 
određuju njihovo ponašanje 
i opredeljenje.” - poručuju iz 
gimnazije.
Kažu kako u ovom slučaju 
najveća pretnja i opasnost 
za upis što većeg broja dece 

Autor: Jelena Kosanović

u osnovnim školama u 
srbiji počeo je upis budućih 
prvaka, i to dece rođene 
od 01. marta 2010. do 28. 
februara 2011. godine. upis 
je zvanično počeo 01. aprila 
i u osnovnoj školi ,,žarko 
zrenjanin’’ traje do 31. maja 
2017. godine, saznajemo 
od nade zdravković, 

direktorke.
- ove godine očekujemo 
da će biti između 140 i 
150 upisanih prvaka, a 
što će biti dovoljno da 
upišemo 6 odeljenja, 
kako smo i planirali. To je 
zadovoljavajuće, na nivou 
prošle godine, tako da u 
narednoj školskoj godini 
nećemo imati problem 
sa kadrovima, istakla je 

Zdravkovićeva.
Direktorka OŠ ,,Žarko 
Zrenjanin’’ iz Apatina naglasila 
je da roditelji najpre treba 
da odu u dom zdravlja, 
gde je škola već ostavila 
pripremljen upitnik, sa 
kojim nakon što ga popune 
i overe kod pedijatra, dolaze 
u školu.
-Osim upitnika koji donose 
iz Doma zdravlja, roditelji 
budućih prvaka treba da 
pribave izvod iz matične 
knjige rođenih i potvrdu 
o prijavi prebivališta, oba 
dokumenta za dete, dok 

će uverenje o savladanom 
predškolskom programu 
škola pribaviti direktno od 
vrtića, te nije potrebno da 
pojedinačno nabavljaju 
taj papir, dodala je nada 
zdravković.
Prijavljivanje za upis učenika 
u prvi razred osnovne škole 
,,žarko zrenjanin’’ apatin 
vršiće se u samoj školi kod 
administrativnog radnika. 
Na istom mestu moći će 
se izvršiti prijave za izborne 
programe, a takođe i dobiti 
sve dodatne informacije.

u gimnaziju predstavlja 
demografska mapa i deficit 
dece, koje je sve manje dok 
su ponude različitih profila sve 
veće. U svoj toj, ponekad (ne)
lojalnoj vaspitno-obrazovno 
tržišnoj utakmici bitno je 
sačuvati svoj status, imidž i 
doslednost.
Iz gimnazije najavljuju da su 
u tom smislu napravili i plan 
poseta školama na teritoriji 
opštine Apatin po sledećem 
rasporedu:

- Prigrevica (sreda, 19.04.)
- sonta (četvrtak, 20.04.)
- svilojevo (Ponedeljak,   
   24.04.)
- apatin (sreda, 26.04.)

dan oTVoRenih VRaTa
 u aPatinskoj gimnaziji
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apaTin je ponoSan! 

marina gajčin najmlaĐi ženski Šahovski intermajstor u državi!

Autor: Rajko Bošković

U prostorijama zemunskog 
šah kluba nakon devet 
dana vrhunskih šahovskih 
nadmetanja završeno je 
jedanaesto pojedinačno 
prvenstvo Srbije za šahistkinje 
koje se igralo po Bergerovom 
sistemu (svako sa svakim).
Titulu prvaka osvojila je 
adela velikić sa 6,5 poena 
iz 9 odigranih susreta. 
Drugoplasirana je jovana 
milošević sa 6 poena, dok 
su tri šahistkinje takmičenje 
završile sa 5,5 osvojenih 
bodova. Najbolji skor u 
“trouglu” velemajstora irine 
čeljuškine, lene miladinović 
i marine gajčin, ima mlada 
Apatinka kojoj je na taj način 
pripala bronza, tačnije treće 
mesto na prvenstvu države.
Dva dana pre svog šesnaestog 
rođendana marina je na 
ovom prvenstvu osvojila treći 
intermajstorski bal, odnosno 
treću inter normu kojom je 
postala najmlađi intermajstor 
u Srbiji!
Za zvanje intermajstora 
potrebno je odigrati tri jaka 
turnira i na istima ostvariti 
dobar plasman, uz konstantno 
visok renking. Mnogi se baš 
sa tim ciljem spremaju za jake 
turnire da bi ostvarili takav 
uspeh, ali do toga nije nimalo 
jednostavno doći, objasnila je 
marina u razgovoru za 025info 
i skromno dodala da se nije 
opterećivala tim stvarima već 
da je strpljivo gradila uspehe 
na velikim takmičenjima.
“celo takmičenje je bilo 
veoma naporno. Veliki 
broj mečeva sam odigrala 
u kratkom vremenskom 
periodu ali sve je prošlo kako 
treba i prezadovoljna sam 
postignutim rezultatom. Svi 
su bili u čudu kako sam sa 
samo 15 godina uspela da 
ostvarim takav uspeh.” - ističe 
marina.
marina je bronzu na 
državnom prvenstvu osvojila u 
konkurenciji nekoliko ženskih 
intermajstora i iskusne irine 

čeljuškine koja nosi zvanje 
velemajstora i koja je još davne 
1994. godine osvojila svoju prvu 
titulu državnog prvaka. Upravo 
je meč protiv čeljuškine bio 
najteži i nazahtevniji za mladu 
Apatinku.
“To je protivnica koju sam 
pobedila već drugi put u 
karijeri. bez obzira na to što 
sam na polovini partije stekla 
prednost ona se borila do 
samog kraja i imam utisak 
da nikako nije mogla da 
veruje da će izgubiti meč. 
Posle iscrpljujućih pet sati 
uspela sam da trijumfujem i 
definitivno je to meč koji je bio 
najteži, iako su i ostale partije 
bile izuzetno zahtevne.” - 
objasnila je marina gajčin.

marinu već za nekoliko dana 
očekuje Kadetsko prvenstvo 
Srbije, a potom i omladinski 
šampionat države do 20 
godina.
“na naredna takmičenja idem 
sa željom da nastavim seriju 
dobrih rezultata, ali potpuno 
rasterećeno jer sam neki svoj 
cilj ostvarila na prethodnom 
takmičenju. iskreno, 
nadam se pozivu kako u 
kadetsku, tako i u seniorsku 
reprezentaciju Srbije. Selektor 
reprezentacije branko 
damljanović je bio prisutan 
na seniorskom prvenstvu 
države i nakon mojih dobrih 
partija zapisao je moje ime u 
svoj tefter kada je u pitanju 
širi spisak reprezentacije 
za šahovsku olimpijadu.” - 
završila je razgovor za 025info, 
naša sugrađanka i najmlađi 
šahovski intermajstor u Srbiji, 
marina gajčin.

rezultati marine gajčin 
na 11. pojedinačnom prvenstvu srbije 
                    za šahistkinje:
 
1. kolo: radmila kovačević   - 1:0
2. kolo: adela velikić              - 0:1
3. kolo: lena miladinović       -  remi
4. kolo: jovana erić                  - 0:1
5. kolo: sandra Đukić              - 1:0
6. kolo: irina čeljuškina          - 1:0
7. kolo: ljilja drljević               - remi
8. kolo: katarina nestorović  - 1:0
9. kolo: jovana milošević      - remi

Tabela 11. 
pojedinačnog prvenstva srbije za šahistkinje:

1. adela velikić                  6,5
2. jovana milošević          6
3. marina gajčin                5,5
4. irina čeljuškina             5,5
5. lena miladinović          5,5
6. jovana erić                    5
7. ljilja drljević                  4
8. radmila kovačević      3
9. sandra Đukić                 2,5
10. katarina nestorović   1,5



www.025info.rs

str. 15 SPORT      13.04.2017.

Autor: Rajko Bošković

Apatinac goran ćopić 
osvojio je prvo mesto u teškoj 
kategoriji 90+ kilograma i 
postao apsolutni pobednik 
takmičenja u bodibildingu 
pod nazivom Xplode classic 
sports festival-a 2017 koje je 
održano u Beogradu. ćopić je 
na taj način izborio normu za 
takmičenje u Barseloni koje 
će biti održano od 22. do 24. 
septembra i koje je jedno od 
najeminentnijih bodibilding 
nadmetanja u Evropi.
ćopić je za 025info izjavio 
da se za samo takmičenje 
spremao u poslednja tri 
meseca u vidu striktne dijete 

GORAN ĆOPIĆ APSOLUTNI POBEDNIK 
XPLODE CLASSIC SPORTS FESTIVALA 2017

i detaljnih priprema a treninzi 
su naravno svakondnevni.
On je dodao da je raspored 
takmičenja u narednom 
periodu veoma zahtevan i 
zgusnut, te da ga u nedeljama 
pred nama očekuju novi 
izazovi. Već u subotu ga 
očekuje takmičenje u 
Jagodini, a nedelju dana 
kasnije kup Srbije u 
Beogradu, u sklopu kojega 
će biti održane i kvalifikacije 
za balkansko prvenstvo koje 
je na programu 29. aprila 
u Baru. Goran je najavio i 
nastup na međunarodnom 
bihać open-u na kojem je 
prošle godine osvojio titulu 
apsolutnog pobednika.

RADE RAĐENOVIĆ I MARKO DIVJAK, IAKO 
VEOMA MLADI, VEĆ SU NEIZOSTAVNI 

ČLANOVI PLAVO-BELIH
ŠVABO I ROJS - NOVI BISERI IZ ŠKOLE 

RUKOMETNOG KLUBA APATIN

Autor: Rajko Bošković

Kao dugogodišnji rasadnik 
talenata i klub sa bogatom 
tradicijom, Rukometni klub 
apatin spada u najbolje 
i najomiljenije sportske 
kolektive u našoj opštini. Baš 
u danima kada je predrag 
Vejin, najbolji i najpoznatiji 
izdanak apatinske rukometne 
škole u poslednjoj deceniji, 
ispisao novu stranicu svoje 
karijere potpisavši ugovor 
sa skopskim Metalurgom, 
redakciju 025info televizije 
posetili su momci koji bi 
svoj talenat u punoj meri 
mogli da iskažu u vremenu 
koje je pred nama i na taj 
način krenu Vejinovim 
stopama. Istovremeno, Rade 

rađenović i marko divjak bi 
svojim sportskim primerom 
trebalo da “utabaju” put 
nekim novim klincima koji 
dolaze posle njih.
rade rađenović ima 
17 godina. Učenik je 
Srednje građevinske i 
drvoprerađivačke stručne 
škole u Apatinu, a sportom 
je počeo da se bavi u svojoj 
sedmoj godini, počevši da 
trenira karate. Za rukomet se 
opredelio u trinaestoj godini 
kada je krenuo na sekciju 
u osnovnoj školi žarko 
zrenjanin.
“prvi trener mi je bio Velibor 
dukić, rukomet mi se brzo 
svideo i definitivno sam se 
odmah pronašao u ovom 
sportu. iz moje generacije 

trenutno je pored mene u 
prvom timu i Petar Šakić, i 
drago mi je da nisam jedini 
koji se iz te generacije 
nakon nekoliko godina u 
mlađim selekcijama izborio 
za status prvotimca.” - kaže 
rađenović.
Rade je prvom timu priključen 
sa 14 godina, a počeo je 
da igra kada mu je bilo 15. 
Ističe veliku pomoć starijih 
igrača koji su mu iskustvom 
i savetima mnogo pomogli 
u rukometnom razvoju. 
rađenović je već pozivan 
u kadetsku reprezentaciju 
Vojvodine i Srbije, nastupao 
je i na eurofestu 2015. godine 
u Sloveniji na smotri mladih 
rukometaša. Ove sezone je 
neizostavan član bekovske 
linije apatinskog tima u 
drugoj ligi srbije - grupa 
Sever.
“drugi smo na tabeli, bilo 
je malo muke u pojedinim 
momentima, ali smo uspeli 
da održimo konstantnost 
i da se izborimo za visok 
plasman. dve prvoplasirane 
ekipe će izboriti status 
prvoligaša, lavovi su 
trenutno bez poraza ali 
smo na turniru nemanja 
Stambolija pokazali da 
možemo da igramo protiv 
njih i nadam se pobedi na 
domaćem terenu u finišu 
prvenstva.” - ističe popularni 
Švabo.
Kao mlad, talentovan i 
posvećen sportista prirodne 
su i ambicije vezane za 
nastavak karijere.
“Sav moj fokus je trenutno 
na tekući šampionat i na 
Rukometni klub apatin. na 
dobrom smo putu zaista 
da izborimo plasman u 
Prvu ligu, gde kvalitetom 
i pripadamo. Svakako se 
potajno nadam da ću uz 
veliki rad i trud jednog dana 
uspeti da nastavim karijeru u 
inostranstvu u nekom jakom 
rukometnom takmičenju.” 
- rekao je za 025info Rade 
rađenović.
Radetov saigrač marko 
divjak ima 18 godina, a 
rukometom je počeo da se 
bavi u 6. razredu osnovne 
škole u školskoj rukomentoj 
sekciji. U Rukometni klub 
Apatin je stigao veoma mlad 
a tadašnji trener predrag 
petljanski ga je odmah 
gurnuo “u vatru” omogućivši 
mu da trenira sa prvim timom.
“tada su u ekipi bili igrači 
koji su evo danas napravili 
mnogo toga u karijeri poput 
Predraga vejina, dušana 

medića i bojana Palevića. 
uz starije igrače, milojevića, 
mandića, kreca i ostale sam 
zaista mnogo naučio i srećan 
sam što sam tako mlad 
dobio šansu da napredujem 
uz njih.” - ističe baš kao i 
Rade, nesebičnu podršku 
svojih saigrača marko divjak.
marko je pre godinu dana 
pozvan na širi spisak kadetske 
reprezentacije Srbije i ističe 
da mu je želja da se dobrim 
igrama u klubu nametne i u 
budućnosti.
“za mene je to jedno novo, 
potpuno sjajno iskustvo. 
odigrao sam i jedan 
pripremni meč protiv finske, 
utisci su zaista pozitivni i 
nije floskula kada se kaže da 
je san svakog sportiste da 
zaigra u dresu sa državnim 
grbom.”
Očekivanja od ove sezone 
su baš kao i na početku bila 
vezana za plasman u sam 
vrh tabele koji omogućava 
prvoligaški status od jeseni.
“lično sam zadovoljan 
igrama ekipe iako ima mnogo 
prostora za napredak. 
Plasman na tabeli, ipak, 
govori da za sada imamo 
uspešnu sezonu i siguran 
sam da ćemo je završiti na 
pravi način. ja sam imao 
nekih problema, “vukao” 
sam jednu povredu određen 
vremenski period ali sada je 
sve u redu i maksimalno sam 
spreman za izazove u finišu 
prvenstva.” - kaže divjak.

marko će od naredne godine 
upisati fakultet u Novom 
Sadu što će dati jednu novu 
dimenziju u njegovom životu. 
Ističe kako bi voleo da trenira 
u Vojvodini, a dobrim igrama 
u budućnosti svakako će se 
otvoriti vrata za neko novo, 
možda i internacionalno 
rukometno poglavlje.
Talenat radeta rađenovića 
i marka divjaka prepoznala 
je i lokalna samouprava. 
Obojica u glas ističu kako su 
ponosni na činjenicu da su 
svojim radom i rezultatima 
zaslužili opštinsku stipendiju i 
ističu kako će se svim silama 
truditi da opravdaju ukazano 
poverenje.




